
Protokoll Nr. 2023-5
Sammanträdesdatum 2023-09-25

Protokoll Styrelsemöte i Samordningsförbundet i Blekinge

Styrelsemötet hölls Måndag 2023-09-25 kl. 09.00 - 12.00
på Kunskapskällan, Fridhemsvägen 19 i Ronneby.

Närvarande

------------------------------------------------------------------------------------------------
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§1 Mötets öppnande

§2 Val av justerare

§3 Förslag till dagordning

§4 Föregående mötesprotokoll

§5 Delårsredovisning 2023

§6 Individinsatser & Konsultationsteam 2024

§8 Slutrapport ARIS - resultat och implementeringsplaner

Ingrid Hermansson välkomnade styrelsen.

Styrelsen valde Karin Blomdahl till justerare av dagens protokoll.

Styrelsen godkände dagordningen.

Förbundschefen föredrog föregående mötesprotokoll. Styrelsen godkände protokollet.

Erik Ohlson redogjorde för förbundets ekonomi årets första sex månader. Erik bedömer att
utfallet ligger i linje med förbundets årsbudget.

Förbundschefen redogjorde för delårets innehållsutveckling.
Styrelsen beslutade:
Beslut 2023-5 §5:1
Att lägga delårsredovisningen till handlingarna.

Förslag till inriktning under 2024 i Individinsatser och Konsultationsteam föredrogs för
styrelsen.

Parternas verksamhet i Sölvesborg och Olofström kommer förstärkas med insatser inom ramen
för det nya ESF-projektet OSSI. Förbundschefen kommer medverka i projektets styrgrupp som
strukturell bärare av kunskap in och ut ur projektet. Projektet välkomnar alla till projektets
kick-o� den 3 oktober i Olofström.

Karin Blomdahl noterade att �era Individinsatser har de�nierat målgruppen utifrån ekonomisk
grund där individerna ska uppbära kommunalt ekonomiskt bistånd. Ett sådant krav innebär att
det �nns kundgrupper som hamnar utanför tänkbara insatser. Af kommer inte kunna hänvisa
individer som inte kan gå in i "Steg till arbete". Frågan bör tas upp i LSG och RSG för att
utveckla framtidens målgruppsde�nition.

Rörande målgruppsde�nitionen berörde styrelsen även:
 - deltagare under 20 års ålder
 - individer som försörjs av sin sambo
 - långtidssjukskrivna individer med en anställning i botten
Styrelsen beslutade:
Beslut 2023-5 §6:1
Att tilldela förbundsmedel för individinsatser enligt följande fördelning

Karlskrona kommun        2 927 000 kronor
Karlshamns kommun      1 750 000 kronor
Ronneby kommun           2 174 979 kronor
Sölvesborgs kommun      1 345 249 kronor
Olofströms kommun        1 333 922 kronor

Beslut 2023-5 §6:1
Att det i LSG och RSG ska ges särskilt fokus på att utveckla målgruppsde�nitionen för
individinsatserna så att avgränsningar i målgruppsde�nitionen inte exkluderar individer i
parternas mellanrum, inte minst avseende krav på uppbärande av ekonomiskt bistånd.

So�e Johnsson föredrog slutrapporten för projekt ARIS. Projektet har avslutats i förtid.
Karlshamn kommer istället under hösten 2023 fokusera på implementering av projektresultaten
på Karlshamns kommuns Försörjningsenhet.
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Styrelsen beslutade:
Beslut 2023-5 §8:
Att godkänna Karlshamns kommuns planer att arbeta med implementering av ARIS, som sker
inom ramen för tidigare beslutad budget för projekt ARIS.

Beslut 2023-5 §8:
Lägga slutrapporten för ARIS till handlingarna.

Sören Davidsen föredrog inriktningen för Karlshamns individinsats under hösten 2023. En
gruppverksamhet kommer byggas upp.
Styrelsen beslutade:
Beslut 2023-5 §9:
Att godkänna Karlshamns kommuns inriktning för individinsats under hösten 2023 som sker
inom ramen för tidigare beslutad budget för projekt ARIS.

Förbundschefen föredrog förslaget.

Styrelsen landade i att man vill ha en modell med ersättning som speglar faktiska lönekostnader,
kopplad till faktisk tidsåtgång för personalen hos parterna och kopplad till faktisk medverkan i
Konsultationsteamens/Beredningsgruppernas samt Medarbetarträ�arnas fulla mötestid.
Modellen ska ta hänsyn till förberedelsetid och eventuell restid för personalen. Uppföljning av
medverkan och kostnadsutvecklingen för de regionala och statliga parternas medverkan ska
genomföras under året så att parternas medverkan och kostnadsfördelning kan följas upp
löpande, samt att budgeten spenderas på ett sätt som säkrar medverkan jämnt över året.

Det ska vara tydligt vilka professioner och antal av dessa som medverkar från respektive part.

Styrelsen noterar att alla parter på systemnivå tjänar på att individen hamnar rätt.
Styrelsen beslutade:
Beslut 2023-5 §10:1
Att uppdra åt förbundschefen att komma med ett avtalsförslag avsett att utgöra underlag för
Försäkringskassans, Arbetsförmedlingens och Region Blekinges begäran om utbetalning för den
personal som medverkar i Konsultationsteam och/eller Beredningsgrupper samt
Medarbetarträ�ar.

Ordföranden föredrog sammanträdesplanen. Styrelsen godkände föreslagna datum och tider.

Styrelsen diskuterade om styrelsemötena bör förbli distribuerade på alla orter, eller förläggas mer
centralt i länet. Det �nns fördelar med båda resonemangen. Presidiet ska återkomma med förslag
på mötesorter.

Om möjligt bör lokal för styrelsemötena väljas så att det går att åka kollektivt.
Styrelsen beslutade:
Beslut 2023-5 §11:1
Att för år 2024 fastställa Sammanträdesplan 2024 A för Samordningsförbundet i Blekinges
styrelsemöten

§9 Individinsats Karlshamn 2023

§10 Ny ersättningsmodell konsultationsteam

§11 Sammanträdesplan 2024 A

§12
Reflektioner kring FINSAM-dagen och
styrelse-kick-off på Bubbetorps gård 8 maj
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Ett syfte med FINSAM-dagen var att ge konferensdeltagarna en möjlighet att förhålla sig till
begreppet "FINSAM är VI!", d v s att det är parternas chefer, ledning och personal som utgör
förbundet - det är upp till oss att lösa utmaningarna. Vi behöver göra detta tillsammans vilket
gör att alla instruktioner inte kommer komma "uppifrån".

Styrelsen tyckte det var fantastiskt bra att deltagarna �yttade runt i nya grupper och
konstaterade att engagemanget var STORT! Det var bra att kansliet satte scenen med vad
FINSAM är och beskrev koppling till aktuell forskning. Det blev en fantastisk dag med
möjlighet att lära sig hur mycket som helst och blev en bra onboarding för nya medarbetare och
de som inte varit så aktiva tidigare.

Formatet med samtal kan vara ovant för många, men det kan vara värdefullt för utveckling av
gemensamma förhållningssätt att vi tränar på att mötas i mer direkta utforskande samtal.

Vi är en relativt ny styrelse som hade en bra kick-o� på Bubbetorp i maj. Det �nns utrymme att
på det kommande styrelsemötet i oktober ha en mer utvecklingsinriktad pro�l, där styrelsen kan
arbeta för att komma varandra ännu närmare, men även innehålla ett myndighetspass där vi får
lära oss mer om Arbetsförmedlingen och Försäkringskassan.

Inga övriga frågor.
§13 Övriga frågor

Mötet avslutades

Dag som ovan

Ingrid Hermansson, Ordförande

Karin Blomdahl, Justerare

Magnus von Schenck, Sekreterare
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Deltagare

 SAMORDNINGSFÖRBUNDET I BLEKINGE Sverige

Signerat med E-signering

Magnus von Schenck

magnus@finsam-blekinge.se

2023-09-26 16:36:13 UTC

Datum

Leveranskanal: E-post

 INGRID HERMANSSON Sverige

Signerat med E-signering

Ingrid Hermansson

ingrid.mh.hermansson@gmail.com

2023-09-26 16:38:00 UTC

Datum

Leveranskanal: E-post

 KARIN BLOMDAHL Sverige

Signerat med E-signering

Karin Blomdahl

karin.blomdahl@arbetsformedlingen.se

2023-09-27 13:28:03 UTC

Datum

Leveranskanal: E-post
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        Revisionshistorik


        

        
            
            
                
                    2023-09-2616:35:55
                    Magnus von Schenck på Samordningsförbundet i Blekinge skapade avtalet och bjöd in Ingrid Hermansson, Karin Blomdahl.


                

                
                

            

            
            
                
                    2023-09-2616:36:13
                    Magnus von Schenck på Samordningsförbundet i Blekinge signerade.


                

                
                

            

            
            
                
                    2023-09-2616:37:41
                    Ingrid Hermansson öppnade för första gången.


                

                
                

            

            
            
                
                    2023-09-2616:38:00
                    Ingrid Hermansson signerade.


                

                
                

            

            
            
                
                    2023-09-2713:24:20
                    Karin Blomdahl öppnade för första gången.


                

                
                

            

            
            
                
                    2023-09-2713:28:03
                    Karin Blomdahl signerade.


                

                
                

            

            
            
                
                    2023-09-2713:28:03
                    Alla undertecknare har signerat.


                

                
                

            

            
        

    



